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Προς 

1.Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

κ. ΣΤΑΪΚΟΥΡΑ Χρήστο 

2. Υπουργό Πολιτισμού 

κ. ΜΕΝΔΩΝΗ Στυλιανή (Λίνα) 

3. Υπουργό Παιδείας Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

κ. ΠΙΕΡΡΑΚΑΚΗ Κυριάκο 

ΘΕΜΑ: «Κατασκευή νέου κτιρίου για το Μουσικό Σχολείο Κατερίνης 

και ενίσχυση των υποδομών και του εξοπλισμού του» 

Κύριοι Υπουργοί 

Το Μουσικό Σχολείο Κατερίνης, ως σχολική μονάδα, πέρα από την 

διάσταση της εκπαιδευτικής διαδικασίας έχει ταυτιστεί στα 24 χρόνια της 

λειτουργίας του με δράσεις εξωστρέφειας αλλά και προαγωγής του 

πολιτιστικού επιπέδου. 

Ο μουσικός μας πολιτισμός αποκτά προοπτική μέσα από την αναβάθμιση 

όχι μόνο του θεσμού αλλά και των εγκαταστάσεων και του εξοπλισμού 

των Μουσικών Σχολείων. 

Ιδιαίτερα το Μουσικό Σχολείο Κατερίνης αντιμετωπίζει σοβαρό πρόβλημα 

αφού από την ημέρα της ίδρυσης και λειτουργίας του στερείται ενός 

σύγχρονου και λειτουργικού κτιρίου . 
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Στο τέλος του 2022 στον διαγωνισμό Σύμπραξης Δημόσιου και Ιδιωτικού 

Τομέα που διενήργησε η ΚΤΥΠ Α.Ε ανακηρύχθηκε προσωρινός ανάδοχος, 

ενώ έχει εγκριθεί ο έλεγχος της σύμβασης από το Ελεγκτικό. 

Παράλληλα υπάρχουν ελλείψεις στον εξοπλισμό του σχολείου και ιδιαίτερα 

στα μουσικά όργανα που είναι απαραίτητα. 

Προκύπτει συνεπώς η ανάγκη να ολοκληρωθεί η σχετική διαδικασία και να 

ξεκινήσει η υλοποίηση του έργου από τον ανάδοχο αλλά και να ενισχυθεί 

το σχολείο με νέα μουσικά όργανα όπως και να αναβιώσουν θεσμοί, όπως 

οι Μουσικοί Αγώνες μεταξύ Σχολείων, που θα αναβαθμίσουν τη λειτουργία 

των Μουσικών Σχολείων 

Κατόπιν των ανωτέρω 

1.Ερωτάται ο κύριος Υπουργός Υποδομών, πότε θα υπογραφεί η σύμβαση,  

ποιο είναι το ακριβές χρονοδιάγραμμα για την υλοποίηση και ολοκλήρωση 

του έργου. 

2. Ερωτάται η κυρία Υπουργός Πολιτισμού, αν προτίθεται να προχωρήσει 

σε έκτακτη χρηματοδότηση προς το Μουσικό Σχολείο Κατερίνης για την 

αγορά μουσικών οργάνων. 

3. Ερωτώνται ο κύριος Υπουργός Παιδείας και η κυρία Υπουργός 

Πολιτισμού, αν προτίθενται να προχωρήσουν μέσα από μια διυπουργική 

συνεργασία στην αναβίωση Μουσικών Αγώνων ανάμεσα σε όλα τα 

Μουσικά Σχολεία της χώρας. 

 

30-10-2024                                                            Ο Ερωτών Βουλευτής 

Σπυρίδων  Κουλκουδίνας 

Βουλευτής Πιερίας  

  

 

                                  

 




